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57-2, Olive Hill Business Park, Jalan BS 1/1, Taman Bukit Serdang, 43300 Seri Kembangan, Selangor      |      Email: smallhero2u@gmail.com 

8 天 7 晚 上海/绝美黄山+秀水千岛湖  

外滩 西湖风景区 

黄山风景区 

Tel: 03-8959 1088 
HP: 010-200 8350 

白塔公园 

MH-PVG8HS-NS 

千岛湖 

Flight: Malaysia Airline (Subject to change) 

KUL/PVG   0840/1415       MH388 

PVG/KUL   1525/2100       MH389 

*Include MOB + 30kg checked baggage* 

 

Tour Fare:  

Tour Package Detail:  

~ 全程无购物   

~ 全程 4      酒店 (当地 5 星酒店) 

~ 千岛湖景区含船游 

~ 特别安排花开五叶表演秀 

~ 打卡上海网红地标武康路-武康大夏 

~ 特别安排品龙井尝茶点+汉服体验 
 

 美食安排 Local Meals:  

·御茶宴 Imperial Tea Banquet 

·小笼包风味 Xiaolongbao Flavor 

·惠州风味 Huizhou Flavors 

·泸上风味 Luzhou Flavor 

·将排骨风味 Braised Pork Ribs Flavors 

·白切鸡风味 White Cut Chicken Flavors 
 

推荐自费 Optional: RMB 450 

~ 杭州夜遊錢江新城觀燈光表演眺望

亚运会主会场，灵山大佛+梵宫+九龙

灌浴+全程电瓶车，黄浦江游轮欣赏夜

上海美景 
 

团费不含 Tour Package No Including: 

保险 Travel Insurance RM 80 /Pax 

司导小费 Tipping 160 RMB /Pax(人民币) 

 

 

D1  吉隆坡 / 上海   0840/1415    (MOB/X) 酒店 4      : 上海智选假日酒店或同级 

KLIA 机场集合, 准备登记飞往上海 

城隍庙商业圈-上海老街 如今的桥面为花岗石板, 每一弯曲处一块石板上均雕刻着一朵季节性花朵 

1192 老上海风情街 店家们把这里打造成了一个旧上海街区的情景 

D2 上海 (2.5H) 杭州   (B/L/D)  酒店 4      : 杭州君湖国际酒店或同级 

朱家角古镇 是一个拥有千年历史的水乡古镇, 素有“魔都威尼斯”之称, 镇内水系发达, 古老的河流和桥梁交织成独特

的水乡景观. 打卡上海最长, 最大与最高的石拱桥-“放生桥” 

西湖风景区 是杭州最具代表性的自然景观之一, 因其美丽的湖泊和深厚的文化底蕴吸引了成千上万的游客，无论

是品味自然风光, 还是感受传统文化, 堪称人类文化与自然和谐共生的典范. 游览长桥公园, 柳浪闻莺 

D3 杭州 (2.5H) 千岛湖  (B/L/D)  酒店 4      : 千岛湖开元名庭大酒店或同级 

特别安排龙井茶园背篓采茶 (品龙井尝茶点+汉服体验) 

九溪烟树 以其独特的自然景观和迷人的诗意氛围, 成为了杭州的一大亮点, 宛如一幅水墨画. 

白塔公园 以自然景观和人文历史相结合著称, 绿树成荫, 湖面波光粼粼, 四季景色各具特色. 特别安排蒸汽小火车. 

D4   千岛湖 (2.5H) 屯溪  (B/L/X)  酒店 4      : 黄山蝶尚兰花酒店或同级 

千岛湖景区 (含船游) 是一个以其壮丽湖景和丰富自然资源而闻名, 因湖中有 1078 个大小岛屿, 得名“千岛湖”. 

黄山老街 这里融合了徽州传统建筑风格, 街道两侧的房屋多为明清时期的古建筑, 给人一种古朴典雅的感觉. 游览

河边古村落 

D5   屯溪   (B/L/D)  酒店 4      : 黄山蝶尚兰花酒店或同级 

黄山风景区 (含缆车上下)  是世界自然遗产和地质公园, 黄山以其奇松, 怪石, 云海, 温泉和冬雪而闻名于世, 是中

国山水画的象征之一. 黄山山顶景点众多, 根据客人体力而行 

D6   屯溪 (4H) 无锡  (B/L/X)  酒店 4      : 无锡万达美华大酒店或同级 

紫砂博物馆 是一座专门展示和传承紫砂文化的博物馆, 紫砂陶艺是中国传统的陶艺之一, 以其独特的制作工艺和艺

术价值享誉全球. 

拈花湾塔-灵山禅意小镇 这个风景区以其壮丽的湖光山色, 丰富的自然资源和悠久的历史文化而闻名于世.  

特别安排亮塔祈福仪式, 花开五叶表演秀 

D7  无锡 (2H) 上海   (B/L/X)  酒店 4      : 上海智选假日酒店或同级 

珍珠养殖场 是中国著名的养殖和加工基地之一, 因其得天独厚的水质和气候条件, 成为了珠宝的发源地之一.  

南京路步行街 +全球最大星巴克烘培工坊 是位于中华人民共和国上海市的一条商业街, 拥有许多老字号的

店铺, 为结合传统与现代化的大街, 是集购物旅游, 是上海著名的购物旅游热门景点.  

外滩 也是现代都市与历史传统交织的地方, 外滩都呈现出不同的美丽, 成为了上海的必游之地 

打卡上海网红地标武康路-武康大夏  

D8 上海/吉隆坡   1605/2150 (B/L/MOB)   

迪斯尼小镇 是一个充满魔法和欢乐的地方, 但却是一个适合放松, 购物和享受美食的好去处. 

合适集合前往机场送机, 返回温暖家园 

https://baike.baidu.com/item/%E5%AD%A3%E8%8A%82%E6%80%A7/11035030?fromModule=lemma_inlink
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Tel: 03-8959 1088 
HP: 010-200 8350 

8D7N Stunning Mount Huangshan + Beautiful Qiandao Lake 

D1  KUL / Shanghai     0840/1415    (MOB/X) Hotel 4      : Holiday Inn Express Shanghai or Similar 

Gather at KLIA Airport, prepare to check in for the flight to Shanghai, and head to the hotel for rest upon arrival. 

Chenghuang Temple Commercial Area - Old Shanghai Street The current bridge surface is made of granite slabs, with each curved 

section of the stone engraved with a seasonal flower. 

1192 Old Shanghai Style Street The shops here have transformed the area into a scene from old Shanghai. 

Its time to gather and head to the airport for your departure, returning to your warm home. 

D2 Shanghai (2.5H) Hangzhou   (B/L/D)  Hotel 4      : Junhu International Hotel or Similar 

Zhujiajiao Ancient Town is a water town with a history of over a thousand years, often referred to as the "Venice of the Magic City." It also 

home to Shanghai longest, largest, and highest stone arch bridge—"Fangsheng Bridge." 

West Lake Scenic Area is one of Hangzhou's most iconic natural landscapes. Whether enjoying the natural beauty or experiencing traditional 

culture, visit Changqiao Park and listen to the sounds of birds by the willow-lined banks of the lake. 

D3 Hangzhou (2.5H) Qiandao Lake   (B/L/D)  Hotel 4      : Longting New Century Hotel or Similar 

Special Arrangement: Tea-Picking with Bamboo Basket (Tea tasting with Longjing tea and traditional Hanfu experience) 

Jiuxi Smoke Trees is known for its unique natural scenery and enchanting poetic atmosphere, resembling a traditional Chinese ink painting. 

Baita Park is famous for combining natural beauty with cultural history. It features lush greenery, a sparkling lake surface, and distinctive views in 

every season. A special arrangement includes a ride on a steam-powered miniature train. 

D4   Qiandao Lake (2.5H) Tunxi   (B/L/X)  Hotel 4      : Huangshan Dieshang Orchid Hotel or Similar 

Qiandao Lake Scenic Area (inc boat tour) is renowned for its magnificent lake views and abundant natural resources.  

Huangshan Old Street blends traditional Huizhou architectural styles. The buildings along both sides of the street are mostly ancient structures 

from the Ming and Qing dynasties, giving visitors a sense of ancient elegance and charm. Visit the Riverside ancient village 

D5  Tunxi      (B/L/D)  Hotel 4      : Huangshan Dieshang Orchid Hotel or Similar 

Huangshan Scenic Area (including cable car ride up and down) is a UNESCO World Natural Heritage site and a Geopark. Huangshan is 

famous worldwide for its unique pine trees, odd-shaped rocks, sea of clouds, hot springs, and winter snow, and is one of the symbols of Chinese 

landscape painting. The mountaintop offers many scenic spots, with the itinerary tailored to the guests' physical abilities. 

D6   Tunxi (4H) Wuxi     (B/L/X)  Hotel 4      : Wuxi Wanda Moments Hotel or Similar 

Zisha Museum is a museum dedicated to showcasing and preserving the culture of Zisha pottery. Zisha ceramics is one of China traditional 

pottery arts, renowned worldwide for its unique craftsmanship and artistic value. 

Nianhua Bay Tower - Lingshan Zen Town is famous for its magnificent lake and mountain scenery, rich natural resources, and long history 

and culture. Special arrangements include the Bright Tower Blessing Ceremony and the "Five Petals Bloom" performance show. 

D7 Wuxi (4H) Shanghai    (B/L/X)  Hotel 4      : Holiday Inn Express Shanghai or Similar 

Pearl Farm is a museum dedicated to showcasing and preserving the culture of Zisha pottery. renowned worldwide for its unique craftsmanship. 

Nanjing Road Pedestrian Street + World’s Largest Starbucks Roastery is a commercial street located in Shanghai, China. It features 

many time-honored shops and is a street that blends tradition with modernization. 

The Bund is a place modern urban life. It showcases different kinds of beauty and has become a must-visit destination in Shanghai. 

Check-in at the popular Shanghai landmark Wukang Road - Wukang Building. 

D8  Shanghai / KUL   1605/2150   (B/L/MOB)       

Disneytown is a place filled with magic and joy, but it is also a great spot to relax, shop, and enjoy delicious food. 

End of a wonderful journey. Thank you for joining this tour, and we look forward to meeting you again next time. 
 

 

 

Notes: 

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary. 

2. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail. 

3. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency. 
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